

Hotel Car Service Schedule 酒店轎車服務時間表

Monday to Friday Saturday is subject to hotel availability (Except Sunday and Public Holiday) 星期一至五 星期六視乎酒店情況而定 (星期日及公眾假期除外)	
08:00 – 10:00	Selected Kowloon East's office building and three MTR Station nearby area (Kwun Tong, Ngau Tau Kok, Kowloon Bay) 指定九龍東辦公室大樓及三個港鐵站附近位置 (觀塘，牛頭角及九龍灣)
11:00 – 14:00	Pick up service from selected Kowloon East's office building to Hotel for lunch period 午餐時段由指定九龍東辦公室大樓接送客人 到酒店用膳
15:00 – 17:30	Selected Kowloon East's office building and three MTR Station nearby area (Kwun Tong, Ngau Tau Kok, Kowloon Bay) 指定九龍東辦公室大樓及三個港鐵站附近位置 (觀塘，牛頭角及九龍灣)

*Selected Kowloon East's office building pick up / drop off point as below:

Manhattan Place/ One Kowloon/ Metro Centre II/ Skyline Tower/ Manulife Tower/ Manulife Financial Centre Tower A

指定九龍東辦公室送點如下:

Manhattan Place / 一號九龍/ 美羅中心二期/ 宏天廣場/ 宏利大廈/ 宏利金融中心 A 座

*Advance seating reservation is required at least 24 hours before and please contact Front Office Tel:2593 2828 for assistance.

所有接送服務需提前最少二十四小時前預訂座位，如需協助，請致電 2593 2828 聯絡前台服務員。

*Guests if required go to other MTR station or West Kowloon High Speed Rail station, it is subject to Hotel availability.

客人如欲前往其他港鐵站或西九龍高鐵站，酒店將視乎訂座情況而定。

*The seating of the hotel car is limited, under first come first serve basis and maybe share with other guests during peak hours. If seats are not available, guests are suggested to reserve the next available time or take other transportations to/from the hotel. (The hotel will not be responsible for any travelling fee incurred by other transportation.)

酒店轎車座位有限，先到先得及繁忙時間有可能與其他客人一同乘坐。如座位已滿，敬請預訂下一個時間或乘搭其他交通工具來往酒店。(選乘其他交通工具之所須車資，酒店恕不負責)

* KITEC provide free shuttle buses that commute to and from Kowloon Bay MTR station continuously from 7am to midnight. For further information, please contact our Front Desk.

國際展覽中心亦有提供免費穿梭巴士，由早上七時至午夜十二時不間斷地往來九龍灣港鐵站。如需查詢詳情，請聯絡酒店前台服務員。